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Zadeva: Svetniško vprašanje 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana v imenu Svetniškega kluba NSi postavljam 

županu in pristojnim službam naslednje svetniško vprašanje:  

Promet postaja v Ljubljani vedno večja težava. Križišča, tudi tista, ki so bila postavljena in 

prenovljena nedavno, ne zagotavljajo zadovoljive pretočnosti. Vedno več je semaforiziranih križišč 

namesto krožišč. 

Križišče na Tržaški cesti je bilo, zaradi nove povezave s Cesto Rdečega križa, nedolgo nazaj 

preurejeno in razširjeno. Narejeni so bili tudi dodatni pasovi in pričakovati je bilo, da so bile študije 

prometa na njem narejene tako, da bo pretočnost križišča maksimalna. Kmalu je bilo ugotovljeno, da 

nastajajo zastoji, saj so kolone vozil, ki se priključujejo na južno obvoznico (zlasti je bilo to konec 

avgusta in v septembru), raztegnjene po celi Cesti Rdečega križa, mimo Tehnološkega parka, vse do 

odcepa Brdo, stoječa kolona, pa se je ob največji obremenjenosti začenja že na obvoznici. 

Zelo gost promet je tudi, zlasti ob prometnih konicah, po Tržaški cesti iz smeri Brezovice, kjer je bilo 

pred kratkim, v neposredni bližini priključka Tržaške ceste na južni del avtoceste, umeščeno novo 

križišče (verjetno zaradi nove trgovine Hofer), kar bo gotovo pomenilo še počasnejše pomikanje po 

Tržaški cesti. 

Zanima nas, kako in kdaj se bodo začela reševati omenjena slabo pretočna križišča. 

S spoštovanjem, 

 

 

Mojca Sojar 

mestna svetnica 
 

 

 

 


